



**Gruppe
Sør-Rogaland**

Protokoll fra styremøte nr: 1-2024

Dato	23.05.24	Møtested: Teams/Gimra
	<p>Tone Johansen, Sidsel Hodne Iversen, Bente Pollestad, Inger Merethe Førland, Anne Karin Eskeland, Tadas Tamkevicius og Tarja Aabø.</p> <p>Fravær: Ingen</p>	
Sak 01/24	<p>Treninger/Sommeravslutning Hvor lenge skal vi fortsette treningen før sommeren? Siste trening 19.06.24, kl. 18:30 – da tar vi en samling med pizza og brus med bindende påmelding.</p> <p>.</p>	
Sak 02/24	<p>Utstilling 07.09.23</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sidsel lager plakat til utstilling - Tarja ringsekretær - Merethe er skriver - Tarja har kontroll på dommeren - Sponsor bekreftet – melding til RC 14 dager før - Sidsel bestiller sløyfer - Bente bestiller pokalene - Lokalet klargjøres etter sommeravslutning (Sidsel, Tadas, Anne Karin, Bente, Henny. Gjøre klart utstyr i brakken - Kiosk – Anne-Karin og Olga - Anne Karin tar seg av sekretæriatet - Innkjøp kiosk - Dommergaver (Sidsel ordner) - Premier til utstillingen - Barn og hund – premier - Handleliste til innkjøpssjef 	<p>Sidsel Tarja</p> <p>Tarja Tone Sidsel Bente De fleste</p> <p>Sidsel Alle AK</p>
Sak 03/24	Ca 195.000 på bok.	
Sak 04/24	Vi jobber med handlerkurs til høsten. Helgen 21. og 22. september.	
Sak 05/24	Workshop pelsstell en søndag til høsten	
Sak 06/24	Julebord Satser på reprise fra fjoråret	
Sak 07/24	Dommer 2025 Dommer til søndag 07.09.2025 må på plass	Tarja